
  

 
 
KRAJEVNA SKUPNOST ŠKOFIJE 

          

Spodnje Škofije 54, 6281 Škofije, Slovenija, T: +386 5 65 49 121, E: ks.skofije@siol.net  

Z A P I S N I K 
 

10. redna seja Sveta Krajevne skupnosti Škofije, ki je bila 4.4.2024 
ob 18.00 uri v prostorih KS Škofije 

 
UGOTOVITEV PRISOTNOSTI: 

• Prisotni člani sveta: Matjaž Čok, Milan Markočič, Erika Markežič Kapelj, Borut Slapnik, 
Neja Bonbek Natek, Nataša Batagelj Ndior, , Oskar Dodič, Rino Hrvatin, Neva Tul, 

• Odsotni člani: Valentina Petaroš Jeromela, Alan Radin,  
• Ostali prisotni: Parovel Franc, 
• Tajnica: Majda Bonaca. 

 
Na začetku seje je ugotovljeno, da je od 11 članov sveta  KS prisotnih 9 članov in da je svet 
sklepčen.  
Predsednik sveta KS Škofije Matjaž Čok je sklical 10. redno sejo z naslednjim dnevnim redom: 
 
1. Potrditev zapisnika 9. redne seje in 3. korespondenčne seje ter pregled realizacije sklepov 
2.    Potrditev zapisnika inventurne komisije in letnega poročila za leto 2023  
3.   Poročilo predsednika: 

- Tekoče investicije 
- Izgradnja kanalizacije  

4.  *Pobude in predlogi krajanov 
5.    Razno 
 
Pripomb na dnevni red ni bilo, zato so člani sveta z dvigom rok soglasno potrdili dnevni red. ( 9 
prisotnih - 9 glasov ZA). 
 
AD1) Potrditev zapisnika 9. redne seje in 3. korespondenčne seje. 
Pripomb na zapisnika ni bilo.  
 

 

Sklep št.46  je sprejet.  
Zapisnik 9. redne seje in 3. korespondenčne seje je potrjen.  
 
 
 

zap. 
Št. 

Glasovanje  
Član sveta za proti 

1. Alan Radin - - 
2. Borut Slapnik x  
3. Milan Markočič x  
4. Rino Hrvatin x  
5. Erika Markežič Kapelj x  
6. Oskar Dodič x  
7. Neja Bonbek Natek x  
8. Matjaž Čok x  
9. Neva Tul x  
10. Nataša Batagelj Ndior x  
11. Valentina Petaroš -Jeromela - - 
 Prisotnih članov -  9  
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AD2) Potrditev zapisnika inventurne komisije in letnega poročila za leto 2023  
 
1. Potrditev letnega poročila KS Škofije za leto 2023  
2. Potrditev zapisnika inventurne komisije z dne 14.2.2024 
 
Obrazložitev: 
V skladu z navodili MOK je potrebno sestaviti Letno poročilo za leto 2023, katerega določa Zakon 
o računovodstvu. Skupaj z inventuro je potrebno dostaviti na MOK-UFR tudi poslovno poročilo za 
leto 2023. Dne 14.2.2024 je inventurna komisija izvršila popis sredstev in njihovih virov na dan 
31.12.2023 in sestavila zapisnik.  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Sklep št.47  je sprejet.  
Letno poročilo KS Škofije za leto 2023 je potrjeno. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Sklep št.48  je sprejet.  
Zapisnik inventurne komisije z dne 14.2.2024 je potrjen. 
 
AD3)  Poročilo predsednika 
Predsednik je podal poročilo o izvedenih tekočih investicijah: 
 
3.1. Hortikulturno urejanje:  

➢ Vrtnarstvo Moretini d.o.o.: 
- ureditev površine ob novem krožišču (zasaditve)  
- zasaditev 12 lip na  pokritem vkopu Sp. Škofije – Čuk, 1 platana ob novem priključku Plavje  

➢ Matej Bandelj s.p.: 
- obrez ciprese za ZD Škofije  
- obrez murve ob ekološkem otoku na 3. Škofijah  
- obrez lipe na pokopališču Tinjan  
- obrez lipe na Badihi  

➢ Petre Mitrinovski, Oktopod s.p. 
- tekoče vzdrževanje okolice – košnje, čiščenje kanalov,  

zap. 
Št. 

Glasovanje  
Član sveta za proti 

1. Alan Radin - - 
2. Borut Slapnik x  
3. Milan Markočič x  
4. Rino Hrvatin x  
5. Erika Markežič Kapelj x  
6. Oskar Dodič x  
7. Neja Bonbek Natek x  
8. Matjaž Čok x  
9. Neva Tul - - 
10. Nataša Batagelj Ndior x  
11. Valentina Petaroš -Jeromela - - 
 Prisotnih članov -  9  

zap. 
Št. 

Glasovanje  
Član sveta za proti 

1. Alan Radin - - 
2. Borut Slapnik x  
3. Milan Markočič x  
4. Rino Hrvatin x  
5. Erika Markežič Kapelj x  
6. Oskar Dodič x  
7. Neja Bonbek Natek x  
8. Matjaž Čok x  
9. Neva Tul - - 
10. Nataša Batagelj Ndior x  
11. Valentina Petaroš -Jeromela - - 
 Prisotnih članov -  9  



3/ 5 

 

- barvanje vrat v KS, oder v ZD, 
- čiščenje na pokopališčih. 
 
3.2. Investicija pokopališče Škofije  
Predlog sklepa: 
KS je izvedla javno naročilo zbiranja ponudb za ''zamenjavo strešne kritine na mrliški 
vežici na pokopališču Škofije''. Najugodnejšo ponudbo je oddal ponudnik DURE, 
gradbeništvo d.o.o. Izola v višini 3.111,00 eur.  Izbranemu izvajalcu se izstavi naročilnica.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Sklep št.49  je sprejet.  
 

3.3. Ostale investicije 
➢ Nabava 5 protipožarnih ampul za prostor pod odrom, kjer vadijo glasbeniki  
➢ Oblikovanje logotipa za napis ZADRUŽNI DOM ŠKOFIJE  
➢ Saniralo se bo del površine ob Spomeniku NOB na Sp. Škofijah (gravelfix, pesek). 

 
3.4. Kanalizacija  
Obvestilo v zvezi z izgradnjo priključka na javno kanalizacijo v okviru projekta ''Čisto za Koper 
in Ankaran'' so s strani MOK prejeli krajani po pošti 18.3.2024 (prvi sklop) in zajema osnovne 
informacije vezane na izgradnjo posameznega hišnega priključka. 
 
3.5. Predstavitev urbanistične zasnove Škofije  
Predstavitev je potekala dne 7.3.2024 v Zadružnem domu Škofije.  Rezultate izdelane 
urbanistične zasnove Škofij so predstavili sodelavci podjetja LOCUS d.o.o.  
 
3.6. S strani MOK se pripravlja postopek javnega naročila za izvedbo investicije ''Sanacije  
poškodovanega vozišča na cesti Škofije – Tinjan''. Dela se bodo pričela izvajati v mesecu maju. 
 
3.7. Zvišanje finančne pomoči društvom  
S strani Odbora za družbene dejavnosti je bil podan naslednji predlog sklepa:  
 
Društvom bo KS krila stroške  tiskanja plakatov in sicer do 15 kosov A3 plakatov in do 
1.350 kosov A5 letakov (za gospodinjstva). Krila bo tudi stroške raznosa  na pošto 
pravočasno oddanih A5 letakov (raznos po nižji tarifi).  Društva morajo sama poskrbeti za 
izdelavo in tisk.  
Poleg tega bo KS omogočila materialno pomoč v obliki naročilnic (nabava živil za 
pogostitev gostov, izdaja brošur itd…) in sicer za prireditve večjega obsega (prireditve na 
dvorišču ZD, posebni jubileji itd.) v višini 500,00 EUR, za prireditve manjšega obsega (npr. 
manjši koncert in predstavitve v dvorani ali avli ZD) pa 250,00 EUR.  Pomoč z 
naročilnicami lahko društvo koristi največ 2 krat v letu.   

zap. 
Št. 

Glasovanje  
Član sveta za proti 

1. Alan Radin - - 
2. Borut Slapnik x  
3. Milan Markočič x  
4. Rino Hrvatin x  
5. Erika Markežič Kapelj x  
6. Oskar Dodič x  
7. Neja Bonbek Natek x  
8. Matjaž Čok x  
9. Neva Tul - - 
10. Nataša Batagelj Ndior x  
11. Valentina Petaroš -Jeromela - - 
 Prisotnih članov -  9  
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Društva, ki koristijo materialno pomoč KS, morajo na vseh tiskovinah in v elektronskih 
medijih objaviti logotip KS Škofije ter napisati poročilo z dogodka, ki ga bo KS objavila v 
svojih medijih.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Sklep št.50  je sprejet. 
 
- Svetnik in predsednik DU Škofije Milan Markočič je prisotne seznanil, da v letošnjem letu 
Društvo upokojencev Škofije obeležuje 40 let, konec oktobra 2024 bodo v dvorani Hermana 
Pečariča v ZD Škofije pripravili večjo obeležitev. Naproša za finančno pomoč pri organizaciji 
prireditve. 
 
3.8. Na prihodnjo sejo sveta se bo povabilo pobudnike, ki bi želeli ponovno vzpostaviti delovanje 
Ženskega rokometnega kluba Burja Škofije, da predstavijo idejo/projekt.  
 
3.9. Predsednik je prisotne seznanil s predlogom sprememb in dopolnitev Zakona o  lokalnih 
volitvah, ki ga pripravlja Ministrstvo za javno upravo. Tako Mestna občina Koper kot ostale 
mestne občine nasprotujejo ukinitvi neposrednih volitev v svete ožjih delov občin oziroma 
ukinitvi svetov kot takih. V okviru Združenja mestnih občin Slovenije je MOK posredovala 
pripombe na predlog zakona. Svet KS Škofije se s temi pripombami strinja.   
 
3.10. Obravnavala se je prejeta pobuda g. Edmonda Gašparja glede problematike tranzitnega 
prometa. Svet je ponovno obravnaval navedeno problematiko in se strinja z začasno prekinitvijo 
plačevanja vinjete, zaradi nesorazmernosti pri uporabi in plačilu hitre ceste, dokler se ne 
dokončno uredi avtocestne povezave s hrvaško mejo.  
 
AD4) Pobude in predlogi krajanov 
 
Krajan Tinjana, g. Franc Parovel je ponovno izpostavil problematiko preglasnega in prepogostega 
zvonenja cerkvenih zvonov na Tinjanu. Zahteva, da se opravijo meritve hrupa. Predlaga, da se 
zvonenje vzpostavi na minimum, ki ne bo moteč za krajane, ki živijo v neposredni bližini cerkve 
ter ostale prebivalce Tinjana. KS Škofije bo glede naveden problematike opravila razgovor z 
župnikom.   
 
 
AD5) Razno 
 
5.1. Vezano na problematiko fekalnih vod, ki se razlivajo po cestišču v Elerjih, ter na podlagi 
sklicanega ogleda na terenu s pristojnimi službami (Marjetica Koper, MOK, Občinski inšpektorat), 
predstavniki KS in krajanov bo potrebno poiskati ustrezno rešitev za navedeno problematiko.  
 
5.2. Za postavitev hitrostne ovire na cestišču v vasi Elerji, bo potrebno pridobiti soglasje nekaterih 
krajanov.  

zap. 
Št. 

Glasovanje  
Član sveta za proti 

1. Alan Radin - - 
2. Borut Slapnik x  
3. Milan Markočič x  
4. Rino Hrvatin x  
5. Erika Markežič Kapelj x  
6. Oskar Dodič x  
7. Neja Bonbek Natek x  
8. Matjaž Čok x  
9. Neva Tul - - 
10. Nataša Batagelj Ndior x  
11. Valentina Petaroš -Jeromela - - 
 Prisotnih članov -  9  
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5.3. Nataša Batagelj Ndior je podala pobudo, da se na križišču skozi Sp. Škofije, kjer je odcep za 
Elerje (obvoznica)  postavi javna razsvetljava.  
 
5.4. Podana je bila pobuda, da se na pokopališču Škofije nabavi ozvočenje za potrebe pogrebnih 
slovesnosti. Mrliška vežica na Škofijah ni primerna za hranjenje takih naprav (velika vlaga). 
Marjetica Koper ima svojo opremo, ki jo za pogrebne slovesnosti posoja. 
 
5.5. Na Marjetico Koper je potrebno nasloviti dopis, glede pogostejšega pranja zabojnikov za bio 
odpadke.  
 
5.6. Neva Tul je podala pobudo za ureditev novega ekološkega otoka na lokaciji Plavje-Puberli. 
Zaradi širitve zaselka Puberli se je povečala potreba po dodatnih zabojnikih in ureditvi celotnega 
ekološkega otoka. Skupaj z Marjetico Koper bo potrebno poiskati ustrezno lokacijo.   
 
Seja je bila zaključena ob 20.30 uri. 
 
                                                                                                   
 
Zapisala:                                                                                                   Predsednik sveta KS Škofije 
Majda Bonaca                                                                                         Matjaž Čok                           


